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RM.0002.68.2023 

Protokół nr LXIX/2023 

z obrad LXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:08 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LXIX sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy są uwagi do prawidłowości zwołania sesji.  

Radny Jarosław Świerczyński zwrócił uwagę, że sesja miała być sesją zwyczajną, a na ostatnią 

chwilę został wprowadzony budżet na 2024 r., sesja budżetowa powinna być poprzedzona 

komisją, a taka się nie odbyła. Ustalenia z poprzedniej sesji były inne, tzn. 10 stycznia 2024 r. 

komisja, a na 17 stycznia 2024 r. sesja budżetowa. Radny zapytał dlaczego Przewodniczący 

rady Radosław Pełka umieścił budżet na rok 2024 w porządku obrad. Radny złożył zastrzeżenie 

co do ważności zwołania sesji i procedowania budżetu na rok 2024 na tej sesji, jeżeli sesja nie 

była zwołana jako sesja budżetowa, 14 dni przed posiedzeniem.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że sesja zwołana na dzień 28 grudnia 2023r. 

na godz. 9 została zwołana prawidłowo. Ustawa o samorządzie gminnym nie reguluje w żaden 

sposób zwołania sesja budżetowej, w ustawie jest mowa o sesjach zwyczajnych oraz o sesjach 

zwoływanych na wniosek wójta bądź ¼ składu rady gminy. Obsługa rady poinformowała 

wszystkie komórki do kiedy należy składać projekty uchwał na sesję, a burmistrz zgodnie  z 

ustawą złożył projekt budżetu na 7 dni przed sesją, w związku z czym przewodniczący rady nie 

ma prawa nie wprowadzić go do porządku obrad. Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem i 

materiałami musi zostać dostarczone radnym na 5 dni przed terminem sesji, co zostało 

dochowane zgodnie z obowiązującym Statutem gminy. Przewodniczący rady nie ma podstaw 

do uznania, że sesja na dzień 28 grudnia 2023 r. na godz. 9.00 została zwołana nieprawidłowo.   

Mecenas Maciej Kozerski potwierdził słowa Przewodniczącego rady Radosława Pełki, który w 

sposób zrozumiały przedstawił obowiązujący stan prawny. Mecenas zwrócił uwagę, że ustawa 

o finansach publicznych jasno określa, że budżet powinien być uchwalony do dnia 31 grudnia, 

tylko w uzasadnionych przypadkach może być uchwalony do 31 stycznia, ale żadnych 

nadzwyczajnych przypadków nie ma.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że burmistrz mógł wcześniej przedstawić 

dokumenty związane z budżetem na rok 2024, tak aby rada mogła je przeanalizować. Radny 

powiedział, że jego wniosek formalny dotyczy zdjęcia z porządku obrad budżetu na rok 2024.  

Radny Rafał Kluczyński powiedział, że komisja budżetowa nie została zwołana na dzień 27 

grudnia, ponieważ ze strony radnych nie było zainteresowania.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że burmistrz dostarczył wnioski jednostek 

organizacyjnych do budżetu na rok 2024 w dniu wczorajszym, w związku z czym nie było 

możliwości zwołania posiedzenia komisji budżetowej. Dlatego też w tej chwili zachodzi 

szczególna okoliczność, że rada nie mogła zapoznać się z kwestiami budżetowymi.  
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Rady Kordian Skalski powiedział, że podczas ostatniej komisji budżetowej wnioskowano o 

dostarczenie wniosków jednostek organizacyjnych do budżetu na rok 2024 po posiedzeniu 

komisji. Radni nie otrzymali tych dokumentów.  

Burmistrz Mateusz Kamiński dodał, że wszelkie działania jakie podejmuje mają służyć temu, 

aby osiągnąć stabilność finansową, dlatego zawnioskował o uchwalenie budżetu do końca roku 

2023.   

 

Radny Rafał Kluczyński zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w punkcie 1 porządku 

obrad.  

Radny Jarosław Świerczyński zwrócił uwagę, że jego wniosek formalny był pierwszy. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił, że wniosek formalny powinien zostać 

zgłoszony poprzez aplikację, na której pracują radni podczas sesji. Takiego wniosku nie było. 

W sposób prawidłowy wniosek formalny zgłosił radny Rafał Kluczyński i to ten wniosek 

zostanie poddany pod głosowanie.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Rafała 

Kluczyńskiego. 

W głosowaniu – 11 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów przyjęła wniosek formalny radnego Rafała Kluczyńskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 14 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecny radny Zbigniew Waprzko (dotarł później). Lista obecności radnych stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 
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Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2023 roku. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Rzgów, które 

w 2023 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia ceny odbioru nieczystości ciekłych 

oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego GZWiK w Rzgowie. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej 

w Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie prowadzonej w formie samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odwołanie członka oraz 

wskazania członków do Rady Programowej Gminnego Ośrodka Kultury w Rzgowie. 

(DRUK8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/457/2022 z dnia 

2 marca 2022 r. w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 

2024. (DRUK 11) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rzgów na 2024 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Rzgów w 2024 roku (DRUK 12); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2024 

(DRUK13); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2024; 
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d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2024. (DRUK 11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 14) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rzgów (DRUK 15); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzgów na lata 2024-2034 (DRUK 16); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów 

na lata 2024-2034; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 14) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2024 roku. (DRUK 17) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2024 r. (DRUK 18) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. (DRUK 19) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2024 rok. (DRUK 20) 

25. Komunikaty, sprawy różne.  

26. Zamknięcie LXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa poinformował, że złożył autopoprawki do projektu WPF na lata 2024-2034 

oraz do projektu budżetu na rok 2024.  

 

Radny Jarosław Świerczyński złożył wniosek o zdjęcie punktów od 19 do 24 z porządku obrad 

sesji.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Jarosława 

Świerczyńskiego. 

W głosowaniu – 4 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów nie przyjęła wniosku formalnego radnego Jarosława 

Świerczyńskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„PRZECIW” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 „NIEOBECNA” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.5. 

Projekt protokołu z LXVIII sesji został przyjęty bez uwag.  
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Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy w komisariacie Policji w Rzgowie pełnione 

są dyżury.  

Komendant Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka wyjaśnił, że 

naprzemiennie są dyżury od godz. 6 do 16 bądź od godz. 6 do 18. Jeżeli nie ma policjanta w 

Rzgowie, jest w Tuszynie.  

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto Burmistrz poinformował, że Inspektor Danych Osobowych złożył sprawozdanie z 

działalności za rok 2023.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał dlaczego nie załatano dziury podczas okazji remontu ul. 

Łódzkiej na skrzyżowaniu z ul. Pabianicką. Radny dodał, że wykonywanie remontów dróg w 

okresie zimowym to zmarnowane pieniądze, patrząc jak został wykonany remont ul. Długiej i 

Mickiewicza.  

Burmistrz powiedział, że roboty budowlane prowadzi się cały rok. Co do skrzyżowania ul. 

Łódzkiej i Pabianicką należy poczekać na ustalenie kto ostatecznie będzie zarządcą drogi. 

Gmina Rzgów interesuje się w chwili obecnej kto będzie się zajmował zimowym utrzymanie 

dróg. Burmistrz dodał, że kwestie drogowe należy pozostawić fachowcom.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że mieszkańcy pytają co zamierza zrobić 

Burmistrza, żeby woda z ul. Długiej i Mickiewicza nie wlewała im się na posesje.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik poinformowała, że gwarancja w zakresie remontu drogi na ul. 

Długiej i Mickiewicza obejmuje 7 lat.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/678/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 
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Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał jakie były wpływy z opłaty adicenckiej 

w 2023 r. Zwrócił uwagę, że są duże obszerności na energii elektrycznej oraz zapytał dlaczego 

zadanie zakup chloratorów jest przenoszone na 2024 r. jeżeli było to zadanie pilne.  

Skarbnik Anna Czarnocka poinformowała, że na etapie uchwalenia budżetu plan dotyczący 

opłaty adiacenckiej wynosił 80 tys. zł, w tej chwili plan po zmianie ponad 120 tys. zł. 

Kierownik Adam Stawiany powiedział, że na energię elektryczną zaplanowano środki w 

stosunku do cen rynkowych, jednakże ceny zostały zamrożone, stąd te oszczędności.  

Inspektor ds. inwestycyjnych Beata Florczyk poinformowała, że termin oczekiwania na 

chloratory oraz pompę jest dość długi, dlatego nie udało się tego zrealizować w 2023 r.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski martwi się o wykonanie tego zadania.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jakie wydatki poniesiono w związku z wykupem 

nieruchomości pod inwestycję przebudowa skrzyżowania ul. Rzemieślnicza i Kusocińskiego 

oraz na jaką wartość na dzień dzisiejszy wyemitowano obligacji. 

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że ostatnie obligacje wyemitowano w roku 2019 

na kwotę 13 mln 800 tys. zł. Burmistrz poinformował, że gmina Rzgów słynie z tego, że dobrze 

prowadzi gospodarkę finansową, czego dowodem są zdobywane nagrody.   

Radny Jarosław Świerczyński ponownie zapytał co z licznikiem w GOK, czy nadal jest 

jednokierunkowy i podwójnie płacimy za prąd. Ponadto radny prosi o informacje ile środków 

wróciło do budżetu gminy z poszczególnych jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka odpowiedział w zakresie GOK i poinformował, że 

budżet GOK został zrealizowany w 100% i nic nie wraca do budżetu gminy. 

Księgowa GOK Edyta Najgebauer poinformowała, że w roku 2023 na energie elektryczną 

zaplanowano 145 tys. zł i zostały w pełni wykorzystane.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/679/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/680/2023 zmieniająca uchwałę Nr 

LVI/577/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2023 roku. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/681/2023 w sprawie wydatków budżetu Gminy 

Rzgów, które w 2023 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia 

planu finansowego tych wydatków. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały omówiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/682/2023 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.14.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił dlaczego należy podjąć przedstawiony projekt 

uchwały. Ze strony Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego była uwaga, że ceny powinny być 

podane w formie brutto a nie netto. Rada przychyla się do zaprezentowanego stanowiska.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/683/2023 w sprawie ustalenia ceny odbioru 

nieczystości ciekłych oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego 

GZWiK w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNA” (1 radna) 

Ewa Tyll 

 

Ad.15. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił dlaczego należy podjąć przedstawiony projekt 

uchwały. Dotychczasowy przewodniczący Miron Ossowski złożył rezygnację z funkcji, na jego 

miejsce Burmistrz zaproponował Zastępcę Burmistrza Monikę Pawlik.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/684/2023 w sprawie zmiany w składzie Rady 

Społecznej w Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie prowadzonej w formie 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Paweł Redzynia 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Ewa Tyll 

 

Ad.16.  

W związku z rezygnacją radnego Kordiana Skalskiego złożoną w dniu 29 listopada br. z 

członkostwa w Radzie Programowej GOK w Rzgowie należy podjąć stosowany projekt 

uchwały. Radny Kordian Skalski przybliżył powody swojej rezygnacji.  

Do Rady Programowej zaproponowano radnego Stanisława Zaborowskiego, który wyraził 

zgodę. Więcej kandydatur nie było.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/685/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

odwołanie członka oraz wskazania członków do Rady Programowej Gminnego Ośrodka 

Kultury w Rzgowie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.17. 

W związku z rezygnacją radnego Kordiana Skalskiego złożoną w dniu 29 listopada br. z 

członkostwa w Kolegium Redakcyjnym czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina” należy podjąć 

stosowany projekt uchwały.  

Do pracy w Kolegium Redakcyjnym wyraził zgodę Wiceprzewodniczący rady Zbigniew 

Cisowski. Więcej kandydatur nie było. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/686/2023 w sprawie wskazania na członka 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/687/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/457/2022 z dnia 2 marca 2022 r. w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia 

 

Przerwa 20 min.  
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Ad.19. 

a) Przewodniczący rady Radosław Pełka przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Rzgów na 2024 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

Gminy Rzgów w 2024 roku. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) Przewodniczący komisji Rafał Kluczyński przedstawił stanowisko Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2024. Stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

c) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2024 i zawnioskował do Rady Miejskiej w 

Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej części Burmistrz Rzgowa zaprezentował najważniejsze kwoty wynikające z projektu 

budżetu na rok 2024.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do wystąpienia Burmistrza na temat budżetu na rok 

2024 i słów dotyczących wspólnego tworzenia z radnymi, sołtysami i mieszkańcami tego 

projektu, z czym nie mógł się zgodzić. Przedstawiony budżet nie jest zrównoważany, zakłada 

deficyt operacyjny w wysokości ponad 600 tys. zł, a jego autorem jest Burmistrz Rzgowa. Nie 

wykonano wszystkich zaplanowanych inwestycji na rok 2023, dlatego nie trzeba było brać 

kolejnych pożyczek czy kredytów. Radny zapytał jaka jest realizacja budżetu uchwalonego na 

rok 2023, a jaki procent tego budżetu został zrealizowany, nie uwzględniając zmian 

dokonywanych co miesiąc oraz o wysokość zadłużenia na dzień dzisiejszy i na koniec roku 

2024.   

Skarbnik Anna Czarnocka poinformowała, że wykonania za rok 2023 nie można podać, 

ponieważ rok się jeszcze nie zamknął. Jeżeli chodzi o kwotę długu na koniec roku 2023 

wyniesie 25.627.878,42 zł, natomiast planowane zadłużenie na koniec 2024 r. przy założeniu 

planowanej kwoty emisji obligacji na rok 2024 tj. 8.430.795,28 zł, to dług wynosiłby 

32.298.683,42 zł. Jeżeli chodzi o deficyt operacyjny w 2024 r. nie przedłożono w autopoprawce 

zmniejszenia tego deficytu. Deficyt będzie większy, ponieważ w autopoprawce zaproponowane 

jest zmniejszenie dochodów co jest następstwem obniżenia stawki podatku rolnego i opłaty za 

odbiór odpadów. Po przyjęciu autopoprawki deficyt wyniesie 1.046.000 zł.    

Radna Kamila Kuźnicka zapytała w jaki sposób burmistrz widzi realizację zaplanowanego 

budżetu bez kierownika inwestycji. Radna powiedziała, że to kolejny budżet gdzie inwestycje 

przechodzą z lat poprzednich bo nie zostały zrealizowane. Radna podkreśliła, że przestawiony 

budżet przez burmistrza nie jest budżetem partycypacyjnym, który uwzględnia wnioski radnych 

i mieszkańców.  

Radny Kordian Skalski zwrócił uwagę, że w prezentacji pokazano, że spadły wpływy z podatku 

od nieruchomości od osób prawnych, co jest bardzo niepokojące. Radny uważa, że należy 

szukać nowych inwestorów, którzy chcieliby działać w gminie Rzgów. Radny również obawia 

się realizacji śmiałych inwestycji wodociągowych w roku 2024. W budżecie nie zawarto 

inwestycji prorozwojowych czy zdecydowanego rozwoju układu drogowego. Gmina nie 

wykorzystuje potencjału funduszy zewnętrznych, środków unijnych czy też rządowych. Budżet 

inwestycyjny to inwestycje przeniesione z lat poprzednich.  

Radny Paweł Redzynia zwrócił uwagę, że w prezentacji pokazano, że marzenia mieszkańców 

Starej Gadki wyceniona na ok 11 mln zł, ale w budżecie z tych marzeń nie ma prawie nic, 

skromne 50 tys. zł. Znaczna część środków z Polskiego Ładu ok 19 mln zł nadal nie została 

wykorzystana, największą pozycję stanowi tu remont ul. Ogrodowej w Rzgowie. Inwestycje 

ciągle przekładane są w czasie.      

Radna Anna Tumińska-Kubasa powiedziała, że przy projektowaniu budżetu na rok 2024 nie 

były brane pod uwagę wnioski radnych, nie było możliwości przedyskutowania tego projektu. 
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Największą potrzebą jest realizacja inwestycji wodociągowych. Radna ma nadzieję, że jak 

najwięcej tego budżetu zostanie zrealizowane.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał o budżet GOK mianowicie o wynagrodzenia osobowe 

pracowników i nagrody jubileuszowe dla pracowników. Radny zapytał ile jest pełnych etatów  

w GOK.    

Księgowa GOK Edyta Najgebauer wyjaśniła, że kwota na wynagrodzeniach wiąże się z 

wypłatą narodów jubileuszów dla 4 pracowników z największym stażem pracy. Obecnie na 

pełnych etatach jest 11 pracowników. Jeżeli chodzi o umowy zlecenia są pokrywane z dotacji, 

jak i ze środków własnych.  

Radny Paweł Redzynia powiedział, że porównując wynagrodzenia GOKu i MOPSu widać 

zdecydowanie różnicę, ponieważ przy 18 etatach w MOPS na wynagrodzenia zaplanowano  

1 mln 400 tys. zł a przy 11 w GOK kwotę 1 mln 300 tys. zł. Radny dziwi się, że burmistrz nie 

zwrócił na tą kwestię uwagi.  

Burmistrz wie jak zrealizować tak ambitny plan inwestycyjny. Jest kilka inwestycji, które nie 

zostały zrealizowane przez poprzedni zespół z inwestycji, w tym momencie jest nowy zespół, 

są osoby zajmujące się nadzorem nad inwestycjami i na pewno podało wszelkim zadaniom.  

Burmistrz powiedział, że nie można porównywać instytucji zajmujących się różnymi rzeczami, 

ponieważ jest to nieporównywalne. Budżet jest partycypacyjny z wniosków, bezpośrednio 

mieszkańcy głosują w zakresie funduszu sołeckiego.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że chciałby doczekać realizacji remontu 

całej ul. Wąwozowej w Rzgowie, a nie tylko jej części.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał ile zarabia dyrektor GOK i kierownik w GOK, jakie 

premie im zostały przyznane i jakie będą planowane premie na rok 2024. Dlaczego planowana 

jest dotacja w wysokości 370 tys. zł, na co to ma być przeznaczone. Jaka jest kwota 

przekazywanej dotacji dla GOK.   

Księgowa GOK Edyta Najgebauer wyjaśniła, że GOK wnioskuje o dotacje w wysokości 

2.255.350 zł i dotację celową w wysokości 370 tys. zł na Dni Rzgowa i Dożynki. Nagrody 

jubileuszowe wynikają z ustawy i muszą być wypłacone, a zostały wyliczone procentowo do 

wynagrodzeń jakie otrzymują pracownicy.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik zwróciła uwagę, że musiał się wkraść błąd podczas analizy 

dokumentów przez radnych, ponieważ po wszystkich wyliczeniach wynagrodzeń w GOKu i 

MOPSie uśredniając kwoty rocznie wychodzi na etat ok 80 tys. zł.  

Radny Kordian Skalski nawiązał do udzielonej odpowiedzi przez burmistrza w sprawie 

korzystania z usług agencji artystycznych przez Dyrektor GOK podczas organizacji imprez w 

gminie Rzgów. Zwrócił uwagę, że klika sesji temu pani Dyrektor zaprzeczała, że kiedykolwiek 

korzystała z usług agencji artystycznej, natomiast po udzielonych odpowiedziach na zapytania 

wygląda, że korzysta z nich dosyć często. Ponadto radny dodał, że tak szybkie uchwalenie 

budżetu przez radnych ma służyć zbliżającej się kampanii dla burmistrza.  

Radny Jarosław Świerczyński dodał, że jego pytania dotyczące GOK nie służą temu, aby 

ograniczyć wynagrodzenia pracowników, chodzi jedynie o zachowanie gospodarności w 

wydatkach. Radny zapytał jaka wysokość dotacji dla GOKu jest zaplanowana w budżecie na 

rok 2024 oraz ile przewidziano na wydawanie miesięcznika „Rzgów-Nasza Gmina”. 

Skarbnik Anna Czarnocka wyjaśniła, że dotację podmiotową dla GOKu zaplanowano w 

wysokości 2.255.350 zł, natomiast dotację celową w wysokości 370 tys. zł.  

Burmistrz zdziwił się że radny Świerczyński pyta o koszty wydawania gazety kiedy mógł to 

pytanie zadać dużo wcześniej.  

Jeżeli chodzi o koszty wydawania gazety należy poprosić pracownika o przygotowanie 

zestawienia kosztów wydawania gazety.  

Radny Kordian Skalski zabrał głos odnośnie realizacji ul. Granitowej, która miała zostać 

zrealizowana ok 2 lata temu za 4 mln zł, z czego zrezygnowano, ponieważ koszty były zbyt 

wysokie, a teraz efekt jest taki że inwestycja ma kosztować 7 mln zł.   
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Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji i przejście do głosowania nad autopoprawką do budżetu na rok 2024.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Marka Bartoszewskiego.   

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady Marka 

Bartoszewskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza do 

projektu budżetu na rok 2024.  

W głosowaniu – 10 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Rzgów na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „PRZECIW” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (1 radny) 

Radosław Pełka  

„BRAK GŁOSU” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

d) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały po autopoprawce i 

przystąpiono do głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/688/2023 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Rzgów na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 
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Ad.20. 

a) Przewodniczący rady Radosław Pełka przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rzgów. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) Przewodniczący komisji Rafał Kluczyński przedstawił stanowisko Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. Stanowisko stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

 

c) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034 i 

zawnioskował do Rady Miejskiej w Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że jego opinia w stosunku do WPF jest negatywna, 

budżet nie spina się, brakuje pieniędzy na wydatki sztywne. Brak pozycji zapewniających 

rozwój gminy. RIO podkreśliła, że spłata długu w latach 2030-2031 obciążona jest ryzykiem.  

Burmistrz powiedział, że w słuchuje się w opinio RIO i nie zamierza zadłużać gminy.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powiedział, że należy budować rondo na 

skrzyżowaniu ul. Rzemieślniczej i drogi DK91, aby uaktywnić strefy biznesowe. Takie zadanie 

musi się znaleźć w budżecie.  

Radny Rafał Kluczyński zgodził się z radnym Bartoszewskim, że budowa rondo musi się 

znaleźć w najbliższych miesiącach w budżecie.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza do 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2034.   

W głosowaniu – 9 „za”, 3 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radny) 

Radosław Pełka, Paweł Redzynia 

 „NIEOBECNA” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

d) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały po autopoprawce i 

przystąpiono do głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 8 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/689/2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„PRZECIW” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.21. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/690/2023 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 

2024 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/691/2023 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2024 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNE” (2 radne) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.23. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/692/2023 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNE” (2 radne) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.24. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/693/2023 w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2024 

rok. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.25. 

Burmistrz Mateusz Kamiński odpowiedział na pytania radnych złożone podczas ostatniej sesji 

w listopadzie. Burmistrz odpowiedział radnemu Redzyni, że złożono wniosek w konkursie 

ogłoszonym w Urzędzie Marszałkowskim „Sołectwo na Plus” na zadanie - zagospodarowanie 

terenu i modernizację świetlicy w Romanowie. Jeżeli chodzi o wnioski na przebudowę dróg 

lokalnych wystąpiono o środki na przebudowę ul. Kasztanowej w Starowej Górze. Jeżeli chodzi 

o odwodnienie liniowe wzdłuż placu OSP w Rzgowie, jeśli w przyszłości będzie zadanie pn. 

utwardzenie placu przed OSP można wykonać odwonienie. Burmistrz podziękował radnym za 

przyjęcie budżetu na rok 2024 oraz złożył życzenia noworoczne.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał kto jest odpowiedzialny za transmisję sesji w czasie 

rzeczywistym oraz kto ma dostęp do nagrań przed anonimizacją.  

Burmistrz wyjaśnił, że dostęp do nagrań przed anonimizacją ma prawdopodobnie pracownik 

biura rady oraz informatycy, burmistrzowi również zdarzyło się poprosić o nagranie przed 

anonimizacją.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka dodał, że kamery sterowane są automatycznie w 

momencie, gdy radny zgłasza się i zostaje mu udzielony głos kamera ustawia się na mówcę.    

Radna Kamila Kuźnicka zapytała burmistrza dlaczego dotacja w wysokości 370 tys. zł na 

organizację dni Rzgowa i Dożynek to jedna pozycja w budżecie, dlaczego kwota nie jest 

podzielona na dwie imprezy. Jaka kwota będzie przeznaczona na organizację Dożynek.  

Burmistrz powiedział, że w poprzednim roku kwota na organizację dni Rzgowa i Dożynek 

również była potraktowana jako jedna.  

Radny Jarosław Świerczyński po raz kolejny zapytał o to czy w GOK jest licznik 

dwukierunkowy oraz o koszty wydawania gazety „Rzgów-Nasza Gmina”.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski poprosił burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

budowy ronda.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że wszyscy dążą do budowy ronda, grunty pod jego 

budowę zostały wykupione, teraz będą prowadzone rozmowy z Wojewodą Łódzkim. Ponadto 

burmistrz rozmawia z inwestorami, którzy są zainteresowani partycypacją w kosztach. 
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Burmistrz podkreślił, że jest to jedno z najtrudniejszych zadań majątkowych, ponieważ 

inwestujemy w majątek Skarbu Państwa. GDDKiA nie jest specjalnie zainteresowana budową 

tego ronda, dlatego jest to bardzo trudna inwestycja.  

 

 

Ad.26. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 16:00 

zamknął obrady LXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXIX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

